

Haines family,

As you may have heard on the news or seen on social media, the timeline for in-person is stated below.

- **Pre-K:** Students and staff return on Thursday, February 11, 2021.
- **Kindergarten - Fifth Grade:** Teachers and staff return on February 22. Students return on March 1, 2021.
- **Sixth - Eighth Grade:** Teachers and staff return on March 1, 2021. Students return on March 8, 2021.

Prior to the start of the fourth quarter, families who chose to continue learning at home will be offered another opportunity to return to school.

Upcoming Events and Important Dates

- Tuesday, February 9th at 10:00 AM- Principal Chat

Meeting ID : meet.google.com/idu-gyxs-dxq

Phone Numbers (US)+1 406-578-4175 PIN: 817 238 851#

- Thursday, February 11th at 8:00 AM -PAC/BAC Meeting

Brian Corley, from Single Story, Inc. will facilitate the workshop entitled Diversity, Equity and Inclusion

<https://meet.google.com/usx-zyyr-ucf>

- Friday, February 12- Chinese New Year- Year of the Ox- Celebrate in person and/or virtually with friends and family.

- Friday, February 12th- 2nd quarter Report Cards will be sent home via United States Postal Services (this can take up to two weeks)

We have several 1st quarter report cards and progress reports that have been returned. Check your grades and information on ASPEN. If you need to update your address again, please make sure you send the correct information to haineses@cps.edu.

- Monday, February 15th- NO SCHOOL- PRESIDENT'S DAY

-Friday, February 26th- Virtual Expo- Celebrating Black Excellence

親愛的家長：

相信您可能在新聞中或在社交媒體上聽到或者看到，已經選擇了第三學期「面對面學習」的學生，返回校舍學生的時間表如下。

學前班（Pre-K）：學生和教職員工，將於2021年2月11日（星期四）返回校舍學習

幼兒園-

五年級：老師和工作人員，將於2月22日（星期一）返回校舍工作；而學生將於2021年3月1日（星期一）返回校舍學習。

六年級-

八年級：老師和員工於2021年3月1日（星期一）返回校舍工作；而學生將於2021年3月8日（星期一）返回校舍學習。

在第四季學期開始之前，已選擇了（在第三學期）在家學習的家庭，將獲得另一個選擇重返校園的機會。

溫馨提示，以下是本月學校活動的重要日期：

-2月9日（星期二）上午10：00「校長聊天」會議

會議鏈接：[Meet.google.com/idu-gyxs-dxq](https://meet.google.com/idu-gyxs-dxq)

電話號碼（美國）+1 406-578-4175 PIN：817238851#

-2月11日(星期四)上午8:00「PAC /

BAC家長會議」，主題「文化多樣性、公平性和包容性」

由來自Single Story公司的Brian Corley先生主講

會議鏈接：<https://meet.google.com/usx-zyyr-ucf>

-2月12日（星期五）「農曆新年」- 與親朋好友一起慶祝牛年

-

2月12日（星期五）第二季學年的「成績表」，將通過郵政服務寄到各學生家中（可能需要多於兩週的時間才能收到）

有一些第一季度學年的「成績表」和「進度報告」，因地址錯誤，已由郵政服務退還給學校。敬請在ASPEN系統上，檢查您孩子的成績和信息。如果需要再次更新地址，請將正確的通訊地址，電郵發送到haineses@cps.edu

-2月15日（星期一）「總統日」- 學生不用上課

-2月26日（星期五）「線上博覽會」- 慶祝黑人歷史及卓越的成就